
TRSO – Protokoll fra styremøte

Deltakere: Tommy, Ragnhild, Marit og Anja 

Ikke tilstede: Guro, Catharina og Jan Roger. Daglig leder var syk. 

Dato: 19/10-23 

Sted: Tromsø 

Saker 

1. Privat kurs i kollisjon med kurs i regi av klubben

Sportskomiteen lager en kort redegjørelse og må legge ut at dette ikke er greit og hva som

faktisk er lov og innenfor regelverket. Styret diskuterte at det er gjennomført og godkjent et

kurs uten åpen påmelding med ekstern trener samme helg som klubben arrangerer kurs.

Styreleder uttrykker skuffelse for at også styremedlemmer har deltatt på kurset.

Vedtak: Styret ser på hendelsen som uheldig og ber leder av sportskomiteen om å legge ut en

kort redegjørelse for hva som er gjeldende regelverk rundt eksterne kurs.

2. Organisasjon – sak unntatt offentlighet

3. Prisjustering

- Styret diskuterte den vanskelig økonomiske situasjonen i klubben.

- Som det fremgikk av forrige protokoll er den økonomiske situasjonen i klubben anstrengt.

Styret ser ingen annen mulighet på kort sikt enn å øke prisen på de tjenestene klubben

tilbyr eller sikre klubben økte inntekter gjennom ulike arrangement.

- Følgende arrangement er planlagt:

o Helloween-stemne – helga 27-29. oktober

▪ Fredag - Bomklasser for rideskoleelever uten grønt kort – 27. oktober

▪ Lørdag og Søndag - Halloweenstemne

▪ Kafe tre dager

▪ DUGNADSINNSATS er påkrevet!

o Juleshow 10. desember – Rideskolekomiteen organiserer arbeidet med

arrangementet..

▪ Planleggingsmøte 5. november kl 1800 – MØT OPP!

▪ Quadrilje

▪ Loddsalg

▪ Kafe

▪ Hesteskokasting

▪ Bålplass med grøt og gløgg

▪ Bruke hele området

▪ Nisse(r)

▪ Sponsing!

o Ungdomskomiteen arrangerer «Julekveld i desember»

Med mindre vi klarer å sikre 150.000,- i netto inntekter har vi ikke annet valg enn å øke 

prisene. 



Vedtak: Styret vedtok å utsette prisjustering til etter at vi ser hvor mye vi klarer å tjene på 

Helloween-sprang og Juleshow. Vi håper medlemmene kjenner sin besøkelsestid og stiller opp 

for klubben slik at vi slipper å justere prisene. 

 

4. Skoerspilt i gjestestallen 

 

Styret diskuterte et innkommet forslag om å bygge spilt for skoing i gjestestallen. Med relativt 

enkle grep kan vi benytte eget matriell for å gjøre situasjonen rundt skoing og barbering av 

hest mye tryggere for både oppstallører, skomaker og hest. Vi ser heller ikke dette som et 

tiltak som er på tvers av kriteriene for tildeling av midler ved bygging av gjestestallen. 

 

Vedtak: Styret vedtok enstemmig å samle en gruppe for sette tiltaket ut i live så snart som 

råd. Å sikre hestevelferd og øke sikkerheten til alle på anlegg ved dette tiltaket er svært 

positivt. 

 

5. Orienteringer 

- Vannsituasjonen. Det kommer en representant fra Nord-Norsk Brønnboring for å se på 

brønnen i løpet av uken. 

- Rideskolekomiteen. Orientering fra leder om arbeidet i Rideskolekomiteen, herunder 

Juleshow, forslag til forenklet kommunikasjon mellom komiteen og Rideskolesjef, forslag 

om å opprette stallgjeng, kommunikasjon vedr arrangementer via sosiale medier. 

- Høy. Det er bestilt høy. Ankommer 23. oktober og det blir kommunisert før det 

ankommer. Da vil vi ha behov for assistanse med tømming av trailer. 

- Anleggskomite. Styreleder orienterte om at det ikke er kommet inn et eneste forslag eller 

ønske om å lede anleggskomiteen. Styreleder vil lage en liste over vedtak og nødvendige 

oppgaver som må utføres og heller forsøke å splitte oppgavene på flere personer. 

- Utlysning av stilling som Stallmester. 

Vedtak: Styret tar orienteringene til etterretning. Styret ber ungdommene i stallen om å bidra 

med å spre informasjon om og markedsføre arrangementer i regi av klubben gjennom sine 

nettverk, både fysisk og på sosiale media. 

 


